
, 
Rada Miejska w Serocku 
Wsp6lne posiedzenie stalych Komisji Rady Miejskiej 

Posiedzenie w dniu 17 czenvca 2019 
Obrady rozpoczqto 17 czerwca 2019 o godz. 13:00, a zakonczono o godz. 1955 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wziqlo udzial 12 czlonk6w. 

Obecni: 

I .  Marek Bilinski 
2 . 7  
3.  - ., . 
4. Boiena Kalinowska 
5. Teresa Krzyczkowska 
6. Gabriela Ksirliyk 
7. 

. . 
8. Agnieszka Oktaba 
9. Shwomir Osiwala 
10. Jaroslaw Krzysztof Pielach 
I I .  Aneta Rogucka 
12. Mariusz Rosinski 
13. Wlodzimierz SkoSkiewicz 
14. Wieslaw Winnicki 
15. Krzysztof Zakolski 

W posiedzeniu Komisji udzial wziqli take:  
1. Artur Borkowski - Burmistrz Miasta i Gminy Serock 
2. Rafal Karpihski - Sekretarz Miasta i Gminy 
3. Monika Ordak - Skarbnik Miasta i Gminy 
4. Jakub Szymanski - Kierownik Referatu GP 
5. Alicja Melion - Dyrektor ZOSiP 
6. Anna Rek - Pracownia Planowania Przestrzennego T.Brzozowska 
7. Rafal Kowalski - Pracownia Planowania Przestrzennego T.Brzowwska 

1. Otwarcie posiedzenia i ptzedstawienie p o p d k u  obrad. 

Przewodnicqcy Rady Mariusz Rosinski otworzyl posiedzenie, powital wszystkich zebranych, 
poinformowal, i e  w komisji bierze udzial 12 czlonk6w. 

Nastepnie Przewodnicqcy przedstawil porqdek obrad. Nie zgloszono uwag. Dokument, kt6ry 
przyjeto jednogtoinie, przedstawial siq nastqpujpco: 
I .Otwarcie posiedzenia i przedstawienie porzqdku obrad. 
2. Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie przyjqcia informacji o przebiegu wybor6w organ6w 
jednostek pomocniczych. 
3. Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie okreilenia regulaminu otwartego konkursu ofert oraz 
kryteri6w wyboru ofert na zapewnienie moiliwoici korzystania z wychowania przedszkolnego w 
niepublicznych przedszkolach. 
4. Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie okreilenia tygodniowego obowiqzkowego wymiam 
godzin zajqC nauczycieli przedszkoli i oddzial6w przedszkolnych w szkdach podstawowych 
pracuj;)cych z grupami obejmujpcymi dzieci 6-letnie i dzieci mlodsze. 
5. Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szk6l podstawowych 
prowadzonych przez Miasto i Gminq Serock oraz okreilenia granic obwodow publicznych szkd 
podstawowych, od dnia I wrzeSnia 2019 r. 



6. Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie miejscowego planu zagospodarowania pmstrzennego 
gminy Serock - sekcja H, powiat legionowski, woj. mazowieckie - ETAP ,,B. 
7. Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie miejscowego planu zagospodarowania pnestrzennego 
gminy Serock - sekcja H, powiat legionowski, woj. mazowieckie - ETAP ,,C". 
8. Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
miasta Serock - obszm A3. 
9. Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie oceny aktualnoki studium uwa~nkowah i kierunk6w 
zagospodarowania pmstrrennego oraz miejscowych plan6w zagospodarowania pmstrzennego 
miasta i p i n y  Serock. 
10. Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie zmiany uchwaly w sprawie Planu Rozwoju Lokalnego 
Gminy Miasto i Gmina Serock na lata 2015-2020. 
I I. Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie nabycia dzialki nr 44514 z obrebu tacha, gm. Serock. 
12. Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie nadania drodze pdobnej we wsi Borowa G6ra 
"azwy. 
13. Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie nadania drodze pdotonej we wsi Dosin nazwy 
ul. Sqiedzka. 
14. Zaopiniowanie pmjektu uchwaly w sprawie skargi na dzialalnoSC Kierownika OSrodka Pomocy 
Svolecznei w Serocku. 
13. Zaopiniowanie projektu uchwaty w sprawie udzielania odpowiedzi na wniosek dotycqcy sposobu 
naliczenia oraz wysokoSci stawki oplaty za odvady zbierane selektywnie. 
16. Zaopiniowanik projektu uchwak w-sprawik pkyjjecia protok& Komisji Rewizyjnej z kontroli 
problemowej w Referacie Administracyjndiospodmzym. 
17. Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie utworzenia jednoosobowej sp6tki z ograniczonr) 
odpowiedzialno8cig Miasta i Gminy S e m k  pod firmg ....... sp6lka z ogranicwng odpowiedzialnoScig. 
18. Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie miany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
i Gminy Serock na lata 2019 -2034. 
19. Zaopiniowanie pmjektu uchwaly w sprawie wprowadzenia mian w budtecie Miasta i Gminy 
Serock w 2019 roku. 
20. Sprawy r6he. 
21. Zakoticzenie posiedzenia. 

Glosowano w s~rawie: 
Otwarcie posiedzenia i pdstawienie porqdku obrad. 

Wvniki elosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJF S F :  0, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wvniki imienne: 
ZA (I 1) 
~ a r e k  ~ilihski, B o h a  Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, Gabriela K s i e k ,  Agnieszka Oktaba, 
Slawomir Osiwala, Jaroslaw Krzysztof Pielach, Mariusz Rositiski, Wlodzimierz SkoSkiewicz, 
Wieslaw Winnicki, Krzysztof Zakolski 
NIEOBECNI (4) 
Krzysztof Bohkowski, Slawomir Czerwihski, J6zef Lutomirski , Aneta Rogucka 

2. Zaopiniowanie projektn uchwaiy w sprawie pnyjjecia informacji o pmbiegu wybor6w 
organ6w jednostek pomocniczych. 

Projekt uchwaly pmdstawil Sekretarz Rafal Karpihski, poinformowal, te uprawnionych do 
gtosowania w 28 solectwach bylo 7.369 wyborcbw, natomiast w wyborach wzielo udzial 1.025 
wyborc6w. Do wybor6w w 28 sdectwach zostato zgloszonych 36 kandydat6w na sdtys6w, lista 
wybranych sottys6w podana jest w treSci uchwaly, Sekretarz poinformowat, te w czterech sdectwach 
nastqpila zmiana soltysa. 

Radny Slawomir Osiwala poprosit aby dodaC do tytuh uchwaly oraz w treki, Fe wyboly zostaly 
przeprowadzone w jednostkach pomocniczych- sdectwach, poniewa2 jednostkg pomocnicq jest 
r6wniet Z e p ,  ale jeszcze tam wybor6w nie bylo. 



Glosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie przyjqcia informacji o przebiegu wybor6w organow 
jednostek pomocniczych. 

Wvniki elosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJQ SIE;: 0, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wwiki imieme: 
ZA (I I) 
Marek Bilinski, Botena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, Gabriela K s i m k ,  Agnieszka Oktaba, 
Slawomir Osiwata, Jaroslaw Krzysztof Pielach, Mariusz Rosinski, Wlodzimierz SkoSkiewicz, 
Wieslaw Winnicki, Krzysztof Zakolski 
NIEOBECNI (4) 
Krzysaof Bonkowski, Slawomir Czerwinski, Jozef Lutomirski , Aneta Rogucka 

3. Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie okrdlenia regulaminu otwartego konkursu ofert 
oraz kryteri6w wyboru ofert na zapewnienie moiliwoki korzystania z wycbowania 
przedszkolnego w niepublicznych przedszkolach. 

Projekt uchwaty przedstawila Dyrektor ZOSiP Alicja Melion i wyjaSnila, ie gmina zobowizpma jest 
do zapewnienia warunkdw do odbycia obowigzkowego rocznego pnygotowania przedszkolnego dla 
wszystkich 6-latk6w oraz do zapewnienia motliwoSci korzystania z wychowania przedszkolnego dla 
wszystkich dzieci w wieku 3-5 lat, kt6re zamieszkujp na terenie Miasta i Gminy Serock a zakonczona 
rekrutacja do przedszkoli na rok szkolny 201912020 pokazuje, ie brakuje lqcmie 18 miejsc dla dzieci 
z prawem do wychowania przedszkolnego, gmina wbowiqzana bedzie w mi&u z tym 
przeprowadzik otwarty konkurs ofert dla przedszkoli niepublicznych 

Przewodnicqcy Rady Mariusz Rosinski zapytal czy aktualne jest utworzenie dodatkowego oddziatu 
przedszkolnego w szkole w Serocku, zapytal t a k e  czy przedszkola, kt6re q na terenie gminy sg 
zainteresowane wspotpracp w tym zakresie. 

Dyrektor ZOSiP Alicja Melion odpowiedziala, t e  jedna sala bqdzie jut  w tym roku przeznacwna na 
oddzial przedszkolny dla 18 dzieci, dla pozostalych dzieci, dla kt6rych zabraklo miejsca w Serocku 
sq miejsca w Zegrzu i bqdzie to zaproponowane rodzicom tych dzieci. JeSli chodzi o przedszkola 
niepubliczne Dyrektor wyjdnila, t e  nie podejmowala jeszcze takiej rozmowy poniewai jest za 
wczeinie, gmina jeszcze nie jest w takiej sytuacji, ie nie ma miejsc dla przedszkolak6w w calej 
gminie. 

Radny Slawomir Osiwala zapytal czy regulamin bqdzie odnosil sie do przedszkoli jako instytucji czy 
bedzie te i  obejmowal Kluby Malucha itp., radny zapytal czy w komisii konkursowei bedzie Burmistrz 
oraz co w sytuacji j e ~ l i  komisja wybierzi przedszkile a ond rodzicom-nie bqdzie onb pasowalo. 

Dyrektor ZOSiP Alicja Melion odpowiedziala ie, w pierwszej kolejnoici oferty kierowane sq do 
przedszkoli, jeili nie bqdg w stanie zapewnii miejsc to oferty zostanq skierowane do innych miejsc 
wychowania przedszkolnego, jeSli chodzi o sklad komisji na pewno bedzie to merytorycma komisja, 
kt6ra zna siq na niuansach wychowania przedszkolnego, jeSli chodzi o dofinansowanie zanim bqdzie 
ogbswny konkurs bqdzie przeprowadwne rozeznanie wSr6d rodzic6w, t e  q oni faktycznie 
zainteresowani, a zanim przekazana zostanie dotacja na przedszkole musi ono wykazai w 
comiesiqcznej informacji, ie dzieci korzystaly z wychowania przedszkolnego w wymiarze 75%. 

Glosowano w sorawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie okreilenia regulaminu otwartego konkursu ofert oraz 
kryteri6w wyboru ofert na zapewnienie motliwoSci korzystania z wychowania przedszkolnego w 
niepublicmych przedszkolach. 

Wvniki glosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJC SIQ: 0, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: 3 



Wvniki imienne: 
ZA (12) 
Marek Biliriski, Botena Kalinowska, Teresa Knyczkowska, Gabriela Ksiwk,  Agnieszka Oktaba, 
Slawomir Osiwala, Jarostaw Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosihski, Wlodzimierz 
Skoikiewicz, Wieslaw Wimicki, Krzysztof Zakolski 
NIEOBECM (3) 
Krzysztof Bohkowski, Slawomir Czenvihski, J6zef Lutomirski 

4. Zaopiniowanie projektu uchwaty w sprawie okrdlenia tygodniowego obowi~kowego 
wymiarn godzin zaj@ nauczycieli pmdszkoli i oddzia16w pmdszkolnych w szkolach 
podstawowych pracujqcych z grupami obejmujqcymi dzieci dletnie i dzieci mlodsze. 

Projekt uchwaly przedstawila Dyrektor ZOSiP Alicja Melion wyjainita, t e  projekt uchwaly okreila 
tygodniowy limit zaj@ dla nauczycieli wychowania przedszkolnego, kt6rzy w gmpie przedszkolnej 
majq dzieci 6letnie i mlodsze. W niniejszej uchwale okreilono tygodniowy wymiar zaj@ 
ww. nauczycieli w wysokoici 24 godzin tygodniowo. 

Przewodnicqcy Rady Mariusz Rosihski zapytal jaki Wzie  to miato wpiyw na zatrudnienie 
nauczycieli, czy nikt nie straci pmy. 

Dyrektor ZOSiP Alicja Melion wyjainila, te z punktu wjdzenia planowanego arkusza organizacyjnego 
sytuacja zostala wybadana i nie spowoduje miejszenia zatrudnienia nauczycieli. 

Glosowano w svrawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie okreilenia tygodniowego obowic)zkowego wymiaru 
godzin zaj@ nauczycieli przedszkoli i oddzial6w przedszkolnych w szkolach podstawowych 
pracujqcych z grupami obejmujqcymi dzieci 6-letnie i dzieci mlodsze. 

Wvniki etosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJq SQ: 0, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wvniki imienne: 
(12) 

Marek Bilihski, Botena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, Gabriela Ksiqtyk, Agnieszka Oktaba, 
Slawomir Osiwah, Jarostaw Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosihski, Wlodzimierz 
Skoikiewicz, Wieslaw Winnicki, Knysztof Zakolski 
NIEOBECNI (3) 
Krzysztof Bo&owski, Stawomir Czerwihski, J6zef Lutomirski 

5. Zaopiniowanie projektu uchwaty w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szk61 
wdstawowch ~rowadzonrch vnez  Miasto i Gmine Serock oraz okrdlenia granic obwod6w - - - 
bub~iczn~ch szk61 podstawowych, od dnia 1 w d n i a  2019 r. 

Proiekt uchwah, orzedstawila Dvrektor ZOSiP Alicia Melion. Przedstawionv proiekt uchwah. iest 
to&amy z zal&&ikiem nr 3 do bchwaly Nr 3 1 4 d 2 0  17 Rady ~ ie j sk i e j  w Skrocku z dnia-2 1 
lutego 2017r. w sprawie projektu dostosowania sieci szk& podstawowych i gimnazj6w prowadzonych 
om; mine  ~ i & o  i Gmina Serock do noweno ustroiu szkblnego wprowadionego ustaw8 -Prawo " .  
biwiatowe, w kt6lym okreilono projekt planu-sieci p;blicznychoimioletnich szk& podstawowych 
orowadzonych przez gmine Miasto i Gmina Serock, a takk projekt granic obwod6w publicznych - .  - .  - - 
;zk& podstawowych prowadzonych przez gmine Miasto i Gkine Serock, od dnia 1 &zeinia 2019r. 
Proponowany projekt planu sieci publicznych szkM podstawowych prowadzonych p m z  Miasto i 
Gmine Serock, a takte projekt granic ich obwodbw, spehiajq warunki okreilone w art 39 ustawy- 
prawo oiwiatowe. Ustalenie planu sieci szka, otrzymalo pozytywnq opinie kuratora oiwiaty. 

Radny Slawomir Osiwala powiedzial, ?.e do uchwaly powinien by6 zalqcznik graficmy, radny zapytal 
ponadto czy istnieje mapa, kt6ra okreila granice poszczeg6lnych miejscowoici w gminie. 



Dyrektor ZOSiP Alicja Melion odpowiedziala, i e  zalqcznik graficzny bdz ie  dostarczony radnym i 
by6 moie zostanie ddqczony do uchwaly. 

Przewodnicqcy Rady Mariusz Rosinski poprosit aby uszczeg(rlowif, opis granic, np. poprzez dodanie 
nazw ulic i miejscowoSci, bo nie jest to do konca czytelne. 

Dyrektor ZOSiP Alicja Melion odpowiedziala, te nie praktykuje siq ulic dlatego, ze dodanie ulicy 
wiqzaloby siq z uzgodnieniami ich kolejnoici z kuratorem, ustawa nie naklad obowiMu 
wyszczeg6lniania ulic. 

Wiceprzewodnicqcy Marek Bilinski zapytal kiedy odbqdq siq rozmowy z nauczycielami aby 
rozmawiai na tetnat strajku. 

Burmistrz Artur Borkowski odpowiedziat, i e  spotkanie odbylo siq, byla na nim minimalna frekwencja 
ze strony Rady. Burmistrz powiedzial, ke jedni probujq podejif, do tematu merytorycznie inni c a b  
czas emocjonalnie, sami wnioskodawcy uznali na koniec, te to wys~pienie  to by1 preteksf te byla to 
rozmowa nauczycieli z nauczycielami, ale przeprowadzona w publiczny sposob, Burmistrz 
powiedzial, l e  w trzech szkolach udalo zejSC siq z emocji, zostata jedynie szkda w Serocku gdzie te 
emocje pozostaly, dlatego prawdopodobne, i e  rozmowy jeszcze bqdq. Burmishz powiedzial, ze na 
dzien dzisiejszy nie wiadomo czy bqdq dodatkowe pieniqdze na miqkszenie subwencji ani czy strajk 
zostanie odwieszony 

Przewodnicqcy Rady Mariusz Rosinski powiedzial, i e  nie bylo go na spotkaniu, ale z relacji obu 
stron wywnioskowal, ke na tym spotkaniu byly rozmowy na zupehie inne tematy, dlatego podjqto 
decyzjq, i e  po wakacjach m6w odbqdq siq rozmowy o tym co uobiC aby oiwiata wyglqdala lepiej. 

Radny Stawomir Osiwala podziqkowal, za to, i e  Burmistrz i Dyrektor A.Melion byli dobrze 
przygotowani do dyskusji podczas spotkania i odnieSli siq do kaidego punktu bqdqcego przedmiotem 
dyskusji. 

Radny Wlodzimierz SkoSkiewicz zapytal co siq dzieje z dzieCmi, lub z nauczycielami, t e  dziecko, 
kt6re nie uczqszcza na korepetycje ma bardzo slabe oceny i ledwo zdaje egzaminy. Radny uwah, 
i e  zanim podwyiszy siq wynagrodzenia powinno siq przyjrzeC jakoSci pracy nauczycieli. 

Burmistrz Artur Borkowski odpowiedzial, t e  po spotkaniu z nauczycielami doszedt do wniosku, ie 
dyskusjq hzeba rozdzieliC na te dwa elementy. 

Przewodnicqcy Rady Mariusz Rosinski poinformowal na koniec, ke zalqcmik o kt6ry wnioskowal 
radny Osiwala jest w materiatach ddqczony do programu esesja. 

Glosowano w sarawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie ustalenia planu sieci publicmych szkM podstawowych 
prowadzonych przez Miasto i Gminq Serock oraz okreSlenia granic obwodow publicznych szk& 
podstawowych, od dnia I wrzeinia 2019 r. 

Wvniki ~losowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJF SIF: 0, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wvniki imienne: 
ZA (12) 
Marek Bilinski, Boiena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, Gabriela K s i w k ,  Agnieszka Oktaba, 
Slawomir Osiwala, Jaroslaw Krzysaof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosinski, Wlodzimierz 
SkoSkiewicz, Wieslaw Wimicki, Krzysztof Zakolski 
NIEOBECNI (3) 
Krzysaof Bonkowski, Slawomir Czenvitiski, Jozef Lutomirski 

6. Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 
p m s t m n n e g o  gminy Serock - sekcja H, powiat legionowski, woj. mazowieckie - ETAP ,,B". 



Za zgodq Rady Kierownik Referatu GP Jakub Szymahski om6wil jednoczeknie dwa projekty uchwal. 
Kierownik om6wil najwahiejsze zalotenia miejscowego planu dla miejscowoici objetych tym 
planem. Kierownik przedstawil autopoprawkq w 5 29 ust. 1 pkt 4 c dotycqcq minimalnej powierzchni 
dzialki, autopoprawka dotyczy projektu uchwaty w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 
przesbzennego gminy Serock - sekcja H, powiat legionowski, woj. mazowieckie - ETAP ,,B"- 

Radny Slawomir Osiwala zapytal czy te zmiany obejmujq jut na stale studium czy uwzgldniajq 
ewentualne zmiany, kt6re dotyczyty terenu w ramach aktualiazcji, radny zapytal takk o r6tnicq 
miqdzy wskahikiem powiemhni zabudowy i wskainikiem intenspnoici zabudowy, gdyt w jego 
rozumieniu pojawiajq siq r&ne zapisy w planach. 

Kierownik Referatu GP Jakub Szvmanski od~owiedziai. te chodzi o obszarv zaerotenia nowodzia i . - 
zmiany q uwzglqdnione, ten hdzie  uzr.any za ak&alny, odnoinie drugiego pytania~ierownik 
SRma6ski od~owiedzial, te plany kt6re rozpoczeto o~racowvwa6 w 2010 roku robione sa na . . 
ws-kainiku pohiemhni Abudo*, a wsk&ik intenspmoic~ zabudowy wprowadzono $2010 roku 
i te plany zawiera6 juZ bqdq intensywnoit. 

Przewodnicqcy Rady Mariusz Rosinski zapytal o etap C, w strefie funkcjonalnej zakrzewieti i 
zadrzewien moZna budowat budvnki slutace transwrtowi wodnemu, rekreacii, Przewodniczacv . - 
poprosil o wyjainienie jakie to &ogq by6 budynki & tej strefie zagroknia pokbdziowego. 

Kierownik Referatu GP Jakub Szymahski wyjdnil, te q to obiekty malej architektury, takie jak 
pomosty, lawki, przystah. 

W zwi$zku z brakiem zgloszed do dyskusji Kierownik Szymahski przeszedt do om6wienia uwag 
zgloszonych do projektu planu. Ponadto zglosil autopoprawkq pojawiajqq siq w uwagach. 

Radny Knysztof Zakolski zapytal dlaczego zostalo ustalone 600 m2 dla powiemhni handlowej. 

Kierownik Szymahski odpowiedziai, 2e jest to realnie stopniowane miqdzy I00 potem 400 a nastepny 
stopnien to iest 600 a ~0-i 600 unaie sie, te sci to wielkopowierzchniowe. Sklep do 600 m2 

Radny Zakolski zapytal czy istnieje kolizja jekli na jednej dzialee bqdzie dom mieszkalny i drugi 
budynek uslugi handlowe. 

Kierownik Szymahski wyjdnil, te musialaby by6 duta dzialka poniewat musi by6 40% powierzchni 
dzialki pny terenach mieszkaniowo-uslugowych przeznaczy6 na budynki. 

Przewodnicqcy Rady Mariusz Rosidski zapytal ile wszystkich uwag wplyn@o do planu oraz ile uwag 
zostalo uwzglqdnionych, czego najcqiciej te uwagi dotyczyty, Przewodnicqcy zapytal takk o 
ograniczenie powierzchni sprzedaAy, czy wczeiniej byla inna powierzchnia. 

Kierownik Referatu GP Jakub Szymahski odpowiedzial, te pienvotnie nie bylo w og6le limitu, a jekli 
nie ma limitu to ustawa o planowaniu przestrzennym m6wi, t e  maksymalnie 2000 m2, wszystkich 
uwag do etapu C - 21, do etapu B - 18 uwag, w wiqkszoici uwagi zostaty cqiciowo uwzglqdnione, 
2 - 3 uwagi zostaly uwzglqdnione w calobi, powtarzajqcq siq uwaga dotycqca ograniczenia 
rozbudowy powiemhni. 

Radna Botena Kalinowska powiedziala, te powiemhnia 600 metr6w jest powiemhniq optymalnq 
do otworzenia dzialalnoici gospodarczej, kt6rq wcale nie musi by6 sklep. 

Nastqpnie pnysgpiono do glosowania nieuwzglqdnionych uwag zgloszonych do planu sekcja H, 
powiat legionowski, woj. mmwieckie - ETAP ,$". 

Glwowano w s~rawie:  
Zaopiniowanie uwagi nr I. 



Wvniki elosowania 
ZA: 11, PRZECIW: I, WSTRZYMUJE; SIE;: 0, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wvniki imienne: 
ZA (I 1) 
Marek Bilinski, Bozena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, Gabriela K s i e k ,  Agnieszka Oktaba, 
Slawomir Osiwala, Jaroslaw Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosinski, Wlodzimierz 
SkoSkiewicz, Wieslaw Winnicki 
PRZECIW (1) 
Krzysaof Zakolski 
NIEOBECNI (3) 
Krzysaof Bonkowski, Slawomir Czenvinski, J6zef Lutomirski 

Glosowano w s ~ r a w i e :  
Zaopiniowanie uwagi nr 2. 

Wvniki elosowania 
ZA: I I, PRZECIW: I, WSTRZYMUJF SIE;: 0, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wvniki imienne: 
ZA (I I) 
Marek Bilinski, Boiena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, Gabriela K s i w k ,  Agnieszka Oktaba, 
Slawomir Osiwala, Jarostaw Knysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosinski, Wlodzimierz 
SkoSkiewicz, Wieslaw Wimicki 
PRZECIW (1) 
Krzysztof Zakolski 
NIEOBECNI (3) 
Krzysztof Bonkowski, Slawomir Czerwihski, Jozef Lutomirski 

Glosowano w s ~ r a w i e :  
Zaopiniowanie uwagi nr 3. 

Wvniki elosowania 
ZA: I I ,  PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE; SIF: 1, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wvniki imieme: 
ZA (1 1) 
Marek Bilinski, Bokna Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, Gabriela Ksiqkyk, Agnieszka Oktaba, 
Slawomir Osiwata, Jaroslaw Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosinski, Wlodzimierz 
SkoSkiewicz, Wieslaw Winnicki 
WSTRZYMUJF SIF (I)  
Krzysztof Zakolski 
NIEOBECNI (3) 
Krzysaof Bolikowski, Slawomir Czenvinski, J6zef Lutomirski 

Glosowano w serawie: 
Zaopiniowanie uwagi N 4. 

Wvniki elosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJF SIF: 2, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wvniki imienne: 
ZA(I0) 
~ a r k k  ~il inski ,  Boiena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, Gabriela Ksigyk, Agnieszka Oktaba, 
Jaroslaw Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosinski, Wlodzimierz SkoSkiewicz, Wieslaw - 
Winnicki 
WSTRZYMUJF SIE; (2) 



Slawomir Osiwala, Krzysaof Zakolski 
NIEOBECNI (3) 
Krzysaof Bohkowski, Slawomir Czenvihski, J6zef Lutomirski 

Glosowano w sorawie: 
Zaopiniowanie uwagi nr 5. 

Wvniki elosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJF SIC: 2, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wvniki imienne: 
ZA (10) 
Marek Bilinski, Bokna Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, Gabriela Ksiqkyk, Agnieszka Oktaba, 
Jaroslaw Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Roskki ,  Wlodzimierz SkoSkiewicz, Wieskaw 
Winnicki 
WSTRZYMUJF SIF (2) 
Slawomir Osiwala, Krzysztof Zakolski 
NIEOBECNI (3) 
Krzysztof Bonkowski, Stawomir Czenvihski, J6zef Lutomirski 

Glosowano w sorawie: 
Zaopiniowanie uwagi nr 6. 

Wvniki elosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJF SIC: 0, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wvniki imienne: 
ZA (12) 
Marek Bilinski, Bozena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, Gabriela Ksigiyk, Agnieszka Oktaba, 
Slawomir Osiwala, Jaroslaw Krzysaof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosinski, Wlodzimierz 
SkoSkiewicz, Wieslaw Winnicki, Krzysztof Zakolski 
NIEOBECNI (3) 
Krzysaof Bohkowski, Slawomir Czenvihski, Jozef Lutomirski 

Glosowano w sorawie: 
Zaopiniowanie uwagi nr 7. 

Wvniki elosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJF SIF: 0, BRAK GLOSU: 0, NEOBECNI: 3 

Wvniki imienne: 
ZA (12) 
Marek Bilinski, Bozena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, Gabriela Ksiqiyk, Agnieszka Oktaba, 
Slawomir Osiwala, Jaroslaw Krzysaof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosinski, Wlodzimierz 
SkoSkiewicz, Wieslaw Winnicki, Krzysztof Zakolski 
NIEOBECNI (3) 
Krzysztof Borikowski, Slawomir Czenvihski, J6zef Lutomirski 

Glosowano w sorawie: 
Zaopiniowanie uwagi nr 8. 

Wvniki elosowania 
ZA: I I, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJF SIF: 1, BRAK GLOSU: 0, NLEOBECNI: 3 

Wvniki imienne: 
ZA (I I) 
Marek Bilinski, Boiena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, Gabriela Ksiqiyk, Agnieszka Oktaba, 
Slawomir Osiwala, Jaroslaw Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiliski, Wlodzimierz 



SkoSkiewicz, Wieslaw Winnicki 
WSTRZYMUJQ SIF (1) 
Krzysztof Zakolski 
NIEOBECNI (3) 
Krzysztof Bonkowski, Slawomir Czerwinski, J6zef Lutomirski 

Glosowano w svrawie: 
Zaopiniowanie uwagi nr 9. 

Wvniki elosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJC SIC: 0, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wvniki imienne: 
ZA (12) 
Marek Bilinski, Botena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, Gabriela Ksi@yk, Agnieszka Oktaba, 
Slawomir Osiwala, Jaroslaw Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosinski, Wlodzimierz 
SkoSkiewicz, Wieslaw Wimicki, Krzysztof Zakolski 
NIEOBECNI (3) 
Krzysaof Bonkowski, Slawomir Czerwinski, Jdzef Lutomirski 

Glosowano w sorawie: 
Zaopiniowanie uwagi nr 10. 

Wvniki elosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJC SIE: 0, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wvniki imienne: 
ZA (12) . , 
Marek Bilinski, Botena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, Gabriela Ksi@yk, Agnieszka Oktaba, 
Slawomir Osiwala, Jaroslaw Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosinski, Wlodzimierz 
SkoSkiewicz, Wieslaw Winnicki, Krzysztof Zakolski 
NIEOBECNI (3) 
Krzysztof Bonkowski, Slawomir Czerwinski, J6zef Lutomirski 

Glosowano w sorawie: 
Zaopiniowanie u wagi nr 11. 

Wvniki glosowania 
ZA: I I, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJC SIQ: 1, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wvniki imienne: 
ZA (I I) 
Marek Bilinski, Botena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, Gabriela Ksiqiyk, Agnieszka Oktaba, 
Skwomir Osiwala, Jaroslaw Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosinski, Wlodzimien 
SkoSkiewicz, Wieslaw Winnicki 
WSTRZYMUJS. SIC ( I )  
Krzysztof Zakolski 
NIEOBECNI (3) 
Krzysztof Borikowski, Slawomir Czerwihski, J6zef Lutomirski 

Glosowano w sarawie: 
Zaopiniowanie uwagi nr 12. 

Wvniki elosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJS. SIC: 0, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wvniki imienne: 
ZA (12) 



Marek Bilihski, Bohna Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, Gabriela Ksi@yk, Agnieszka Oktaba, 
Slawomir Osiwala, Jaroslaw Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosihski, Wlodziiiea 
SkoSkiewicz, Wieslaw Wimicki, Krzysztof Zakolski 
NIEOBECNI (3) 
Krzysztof Bolikowski, Slawomir Czenvihski, Jozef Lutomirski 

Glosowano w sorawie: 
Zaopiniowanie uwagi N 13. 

Wvniki cilosowania 
ZA: 1 1 ,  PRZECIW: 0, WSTRZYMUQ S F :  1 ,  BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wvniki imienne: 
ZA (I I) 
Marek Biliriski, Botena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, Gabriela K s i e k ,  Agnieszka Oktaba, 
Slawomir Osiwala, Jaroslaw Knysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosihski, Wlodziiiea 
SkoSkiewicz Wieslaw Winnicki 
WS-Q SQ (1) 
Krzysztof Zakolski 
NIEOBECNI (3) 
Knysztof Bohkowski, Slawomir Czenvihski, J6zef Lutomirski 

Glosowano w sarawie: 
Zaopiniowanie uwagi N 14. 

Wvniki elosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUQ S F :  1,  BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wvniki imienne: 
ZA I1 1) 
~ a r k k  ~ilihski, Botena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, Gabriela Ksi@yk, Agnieszka Oktaba, 
Slawomir Osiwah. Jaroslaw Krzvsztof Pielach. Aneta Rormcka. Mariusz Rosihski. Wlodzimierz - 
SkoSkiewicz, ~ i e h a w  Winnick- 
WSTRZYMUQ S F  (I)  
Krzysztof Zakolski 
NIEOBEM (3) 
Krzysztof Bohkowski, Slawomir Czenvihski, J6zef Lutomirski 

Glosowano w sarawie: 
Zaopiniowanie uwagi N 15. 

Wvniki elosowania 
ZA: 1 1 ,  PRZECIW: 0, WSTRZYMUJQ S@: 1, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wvniki imieme: 
ZA(11) 
Marek Biliriski, Botena Kalinowska, Teresa Knyczkowska, Gabriela Ksi@yk, Agnieszka Oktaba, 
Slawomir Osiwala, Jaroslaw Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosihski, W4odzimien 
SkoSkiewicz, Wieslaw Wimicki 
wsTRZYMuq SIG (I )  
Krzysztof Zakolski 
NIEOBECNI (3) 
Krzysztof Bohkowski, Slawomir Czenvihski, J6zef Lutomirski 

Glosowano w sarawie: 
Zaopiniowanie uwagi N 16. 



ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJQ SIC: 1, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wwiki imienne: 
ZA (1 1) 
Marek Bilinski, Botena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, Gabriela Ksi@yk, Agnieszka Oktaba, 
Slawomir Osiwala, Jaroslaw Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiliski, Wlodzimierz 
Skoikiewicz, Wieslaw Winnicki 
WSTRZYMUJC SIQ ( I )  
Krzysztof Zakolski 
NIEOBECNI (3) 
Krzysztof Bonkowski, Stawomir Czerwinski, Jozef Lutomirski 

Glosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie uwagi nr17. 

Wvniki elosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJQ SIG: 1, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wvniki imieme: 
ZA (10) 
Boiena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, Gabriela KsiGyk, Agnieszka Oktaba, Slawomir Osiwala, 
Jarostaw Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosinski, Wlodzimierz SkoSkiewicz, Wieshw 
Winnicki 
PRZECIW (I)  
Marek Bilinski 
WSTRZYMUJF SIF (1) 
Krzysaof Zakolski 
NIEOBECNI (3) 
Krzysztof Bonkowski, Stawomir Czerwihski, J6zef Lutomirski 

Glosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
gminy Serock - sekcja H, powiat legionowski, woj. mazowieckie - ETAP ,,B". 

Wvniki elosowania 
ZA: 10, PRZECIW: I, WSTRZYMUJF SIE;: I ,  BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wvniki imienne: 
ZA (10) 
Bozena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, Gabriela Ksiq j k ,  Agnieszka Oktaba, Stawomir Osiwala, 
Jaroslaw Krzysaof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosinski, Wlodzimierz SkoSkiewicz, Wieslaw 
Winnicki 
PRZECIW (1) 
Krzysztof Zakolski 
WSTRZYMUJQ SIC (1) 
Marek Bilinski 
NIEOBECNI (3) 
Krzysaof Botikowski, Slawomir Czerwinski, J6zef Lutomirski 

Przewodniczqcy oglosil 10 minul przerwy. 
Po przerwie nu posiedzenie Komisji nie powrdcili radni Agnieszku Okraba, S h o m i r  Osiwala i Anefa 
Rogucku. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 
pnestnennego gminy Serock - sekcja H, powiat legionowski, woj. mazowieckie - ETAP ,,C". 

Glosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie uwagi nr I 



Wvniki elosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJC SIF: I, BRAK GLOSU: 3, NIEOBECNI: 3 

Wvniki imienne: 
ZA (8) 
Marek Bilinski, Boiena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, Gabriela Ksiqiyk, Jarostaw Krzysztof 
Pielach, Mariusz Rosinski, Wlodzimierz SkoSkiewicz, Wiestaw Winnicki 
WSTRZYMUJC SIC (I)  
Krzysztof Zakolski 
BRAK GLOSU (3) 
Agnieszka Oktaba, Slawomir Osiwala, Aneta Rogucka 
NIEOBECNI (3) 
Krzysztof Bonkowski, Slawomir Czenvinski, J6zef Lutomirski 

Glosowano w sorawie: 
Zaopiniowanie uwagi N 2. 

Wvniki elosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJQ SIC: I, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wvniki imienne: 
ZA (8) 
Marek Bilinski, Boiena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, Gabriela KsiqQk, Jaroslaw Krzysztof 
Pielach, Mariusz Rosinski, Wlodzimierz SkoSkiewicz, Wiestaw Winnicki 
WSTRZYMUJQ SIC (1) 
Krzysztof Zakolski 
NIEOBECNI (6) 
Krzysaof Bonkowski, Slawomir Czenvinski, J6zef Lutomirski , Agnieszka Oktaba, Slawomir 
Osiwala, Aneta Rogucka 

Glosowano w sarawie: 
Zaopiniowanie uwagi nr 3. 

Wvniki elosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJQ SIF: I, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wvniki imienne: 
ZA (8) 
Marek Bilihski, Boiena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, Gabriela Ksiqiyk, Jarostaw Krzysztof 
Pielach, Mariusz Rosinski, Wlodzimierz SkoSkiewicz, Wiestaw Winnicki 
WSTRZYMUJQ SIQ (1 )  
Krzysaof Zakolski 
NIEOBECNI (6) 
Krzysztof Bonkowski, Slawomir Czenvinski, J6zef Lutomirski , Agnieszka Oktaba, Slawomir 
Osiwata, Aneta Rogucka 

Glosowano w sorawie: 
Zaopiniowanie uwagi nr 4. 

Wvniki elosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUG SIC: I ,  BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Marek Bilinski, Boiena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, Gabriela Ksiqzyk, Jarostaw Krzysztof 
Pielach, Mariusz Rosinski, Wlodzimierz Skoikiewicz, Wiestaw Winnicki 
WSTRZYMUJF Sib (1) 



Krzvsztof Zakolski 
NI~OBECNI (6) 
Krzvsaof Bonkowski, Slawomir Czenvinski, J6zef Lutomirski , Agnieszka Oktaba, Slawomir 

Glosowano w sornwie: 
Zaopiniowanie uwagi nr 5. 

Wvniki elosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUq SIF: I, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Marek Bilinski, Boiena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, Gabriela Ksigtyk, Jaroslaw Krzysztof 
Pielach, Mariusz Rosinski, Wlodzimierz SkoSkiewicz, Wieslaw Winnicki 
WSTRZYMUQ SIF (1) 
Krzysaof Zakolski 
NIEOBECNI ( 6 )  
Krzysztof B o ~ o w s k i ,  Slawomir Czenvinski, J6zef Lutomirski , Agnieszka Oktaba, Slawomir 
Osiwala, Aneta Rogucka 

Glosowano w sarawie: 
Zaopiniowanie uwagi nr 6. 

Wvniki elosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJF SIQ: I ,  BRAK GLOSU: 0, NLEOBECNI: 6  

Wvniki imienne: 
ZA (8) 
Marek Bilinski, Bokena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, Gabriela Ksigtyk, Jaroslaw Krzysztof 
Pielach, Mariusz Rosiliski, Wlodzimierz SkoSkiewicz, Wieslaw Winnicki 
WSTRZYMUJF, SIF ( I )  
Knysztof Zakolski 
NIEOBECNI (6) 
Krzysztof Borikowski, Stawomir Czenvinski, Jozef Lutomirski , Agnieszka Oktaba, Slawomir 
Osiwala, Aneta Rogucka 

Glosowano w sorawie: 
Zaopiniowanie uwagi nr 7. 

Wvniki elosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJF SIC: I ,  BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wvniki imienne: 
ZA (8) 
Marek Bilinski, Bokna Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, Gabriela Ksigtyk, Jaroslaw Krzysztof 
Pielach, Mariusz Rosinski, Wlodzimierz SkoSkiewicz, Wieslaw Winnicki 
WSTRZYMUJF SIF (1)  
Krzysztof Zakolski 
NIEOBECNI (6) 
Krzysztof Borikowski, Slawomir Czenvinski, J6zef Lutomirski , Agnieszka Oktaba, Slawomir 
Osiwala, Aneta Rogucka 

Glosowano w sornwie: 
Zaopiniowanie uwagi nr 8. 

Wvniki elosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJF SIF: I ,  BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: 6  



Wvniki imienne: 
ZA (8) -~ - \-, 
Marek Bilinski, Botena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, Gabriela Ksigtyk, Jaroslaw Krzysztof 
Pielach, Mariusz Rosinski, Wlodzimierz SkoSkiewicz, Wieslaw Winnicki 
WSTRZYMUJE; SIlj (1) 
Krzysaof Zakolski 
NIEOBECNI (6) 
Krzysaof Bonkowski, Slawomir Czenvinski, J6zef Lutomirski , Agnieszka Oktaba, Slawomir 
Osiwala, Aneta Rogucka 

Glosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie uwagi nr 9. 

Wvniki elosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJQ SIC: 1, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wvniki imienne; 
ZA (8) 
Marek Bilihski, Botena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, Gabriela Ksiqtyk, Jaroslaw Krzysaof 
Pielach, Mariusz Rosinski, Wlodzimierz SkoSkiewicz, Wieslaw Winnicki 
WSTRZYMUJE; SIlj (I)  
M s z t o f  Zakolski 
M E ~ B E C N I  (6) 
Krzvsztof Bonkowski, Slawomir Czenvinski, J6zef Lutomirski , Agnieszka Oktaba, Slawomir 
Osiwala, Aneta Rogucka 

Glosowano w sorawie: 
Zaopiniowanie uwagi nr 10. 

Wvniki elosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE; SIC: 1, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wvniki imienne: 
ZA (8) , ' 
Marek Bilinski, Botena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, Gabriela Ksiqzyk, Jaroslaw Krzysztof 
Pielach, Mariusz Rosinski, Wlodzimierz SkoSkiewicz, Wieslaw Winnicki 
WSTRZYMUJC SIC (I)  
Krzysaof Zakolski 
NIEOBECNI (6) 
Krzysaof Bonkowski, Slawomir Czenvinski, J6zef Lutomirski , Agnieszka Oktaba, SIawomir 
Osiwala, Aneta Rogucka 

Glosowano w sorawie: 
Zaopiniowanie uwagi nr I I .  

Wvniki glosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJQ SIC: I, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wvniki imienne: 
7.A (XI -. . ,-, 
Marek Bilinski, Bokena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, Gabriela Ksiqiyk, Jaroslaw Krzysztof 
Pielach. Mariusz Rosinski. Wlodzimierz SkoSkiewicz, Wieslaw Winnicki 
WSTR~YMUJQ SIC (1) 
Krzysaof Zakolski 
NIEOBECNI (6) 
Krzysaof Bonkowski, Sawomir Czenvihski, J6zef Lutomirski , Agnieszka Oktaba, Slawomir 
Osiwala, Aneta Rogucka 



Glosowano w sorawie: 
Zaopiniowanie uwagi nr 12. 

Wvniki rlosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUq S@: 0, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wvniki imienne: 
ZA (9) 
M m k  Bilidski, Botena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, Gabriela Ksiatyk, Jaroshw Krzysztof 
Pielach. Mariusz Rosidski. Wbdzimien SkoSkiewicz Wieslaw Winnicki, Knvsztof Zakolski 
N I E O I ~ C N I  (6) 
Knvsztof Bodkowski, Stawomir Czerwidski, J6zef Lutomirski , Agnieszka Oktaba, Slawomir - 
~ s i k a l a ,  Aneta Rogucka 

Zaopiniowanie uwagi nr 13. 

Wvniki elosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJQ SIQ: 1, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wvniki imienne: 
ZA (8) 
Marek Bilinski, Botena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, Gabriela Ksiatyk, Jaroslaw Krzysztof 
Pielach, Mariusz Rosidski, Wlodzimierz SkoSkiewicz, Wieslaw Wimicki 
WSTRZYMUJQ S@ ( I )  
Krzysztof Zakolski 
NIEOBECNI (6) 
Krzysztof Botikowski, Slawomir Czerwidski, J6zef Lutomirski , Agnieszka Oktaba, Stawomir 
Osiwala, Aneta Rogucka 

Glosowano w s~rawie :  
Zaopiniowanie uwagi nr 14. 

Wvniki elosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUfi SIQ: 1, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wvniki imieme: 
ZA (8) 
~ a r k k  ~i l ihski ,  Botena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, Gabriela Ksiatyk, Jaroslaw Krzysztof 
Pielach, Mariusz Rosiliski, Wlodzimierz SkoSkiewicz, Wiestaw Wimicki 
WSTRZYMUG SIQ (I) 
Krzysztof Zakolski 
NIEOBECNI (6) 
Krzysztof Borikowski, Stawomir Czerwidski, J6zef Lutomirski , Agnieszka Oktaba, Slawomir 
Osiwala, Aneta Rogucka 

Glosowano w sorawie: 
Zaopiniowanie uwagi nr 15. 

Wvniki elosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMU* SIQ: 1, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wvniki imieme: 
ZA (8) 
Botena Kalinowska, Teresa Ki-zyczkowska, Gabriela Ksiatyk, Jaroslaw Knysztof Pielach, Mariusz 
Rosidski, Wlodzimierz SkoSkiewicz, Wiestaw Winnicki, Krzysztof Zakolski 
WSTRZYMU* SIQ (1) 



Marek Bilinski 
NIEOBECNI (6) 
Krzysztof Bonkowski, Slawomir Czerwinski, Jozef Lutomirski , Agnieszka Oktaba, Slawomir 
Osiwala, Aneta Rogucka 

Closowano w s ~ r a w i e :  
Zaopiniowanie uwagi nr 16. 

Wvniki elosowania 
ZA: 8, PRZECIW: I, WSTRZYMUJE; SIe: 0, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wvniki imienne: 
ZA (8) 
Bozena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, Gabriela Ksiqiyk, Jaroslaw Krzysztof Pielach, Mariusz 
Rosinski, Wlodzimierz SkoSkiewicz, Wieslaw Winnicki, Krzysztof Zakolski 
PRZECIW (1) 
Marek Bilinski 
NIEOBECNI (6) 
Krzysztof Bonkowski, Slawomir Czerwinski, Jozef Lutomirski , Agnieszka Oktaba, Slawomir 
Osiwala, Aneta Rogucka 

Glosowano w s ~ r a w i e :  
Zaopiniowanie uwagi nr 17. 

Wvniki elosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE; SIF,: 1, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wvniki imienne: 
ZA (8) 
Bozena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, Gabriela Ksiqkyk, Jaroslaw Krzysztof Pielach, Mariusz 
Rosinski, Wlodzimierz SkoSkiewicz, Wieslaw Winnicki, Krzysztof Zakolski 
WSTRZYMUJF, SIC (1) 
Marek Bilinski 
NIEOBECM (6) 
Krzysztof Bonkowski, Slawomir Czerwinski, Jozef Lutomirski , Agnieszka Oktaba, Slawomir 
Osiwala, Aneta Rogucka 

Glosowano w s ~ r a w i e :  
Zaopiniowanie uwagi N 18. 

Wvniki elosowania 
ZA: 7, PRZECIW: I ,  WSTRZYMUJF, SIF: 1, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wvniki imienne: 
ZA (7) 
Boiena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, Gabriela Ksiqiyk, Jaroslaw Krzysztof Pielach, Mariusz 
Rosinski, Wlodzimierz SkoSkiewicz, Wieslaw Winnicki 
PRZECIW (1) 
Marek Bilifiski 
WSTRZYMUJC SIC (I)  
Krzysaof Zakolski 
NIEOBECM (6) 
Krzysztof Borikowski, Slawomir Czerwinski, J6zef Lutomirski , Agnieszka Oktaba, Slawomir 
Osiwala, Aneta Rogucka 

Naposiedzenie Komisjipowr6cili radni: Slawomir Osiwala oraz Anera Rogucka. 



Glosowano w sarawie: 
Autopoprawka 5 29 ust. I pkt 4 c. 

Wvniki elosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJF SIF: 2, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wvniki imienne: 
ZA (9) 
Marek Bilinski, Bokena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, Gabriela Ksiqtyk, Jaroslaw Krzysztof 
Pielach, Mariusz Rosinski, Wlodzimierz SkoSkiewicz, Wieslaw Winnicki, Krzysztof Zakolski 
WSTRZYMUq SSIF (2) 
Slawomir Osiwala, Aneta Rogucka 
NIEOBECNI (4) 
K y s a o f  Bonkowski, Skawomir Czenvinski, Jozef Lutomirski , Agnieszka Oktaba 

Glosowano w sarawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwaiy w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
gminy Serock - sekcja H, powiat legionowski, woj. mazowieckie - ETAP ,,Cn. 

Wvniki elosowania 
ZA: 8, PRZECIW: I ,  WSTRZYMUJF SIC: 2, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wvniki imienne: 
ZA (8) 
Marek Bilinski. Botena Kalinowska, Teresa Krzvczkowska, Gabriela KsiWk, Jaroslaw Krzvsztof . -  . 
Pielach, ~ a r i u s z  Rosinski, ~ l o d z i ~ i e r z  ~ko ik i~wicz ,  ~ i e s l a w  Winnicki 
PRZECIW (1) 
K y s z t o f  Zakolski 
WSTRZYMUJF SIB (2) 
Slawomir Osiwala, Aneta Rogucka 
NIEOBECNI (4) 
Krzysztof Bohkowski, Slawomir Czenvinski, Jozef Lutomirski , Agnieszka Oktaba 

8. Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego miasta Serock - obszar A3. 

Projekt uchwaly przedstawil Kierownik Referatu GP Jakub Szymanski. Plan dotyczy Serocka i rejonu 
wschodniego odcinka ul. Sadowej, pojawia siq problem z tq drogq, byla ona wskazana w 
obowiqzujqcym planie jako droga publiczna do poszerzenia 8 metr6w, ze wzglqdu na duke deliberacje 
ale tet na ograniczone moiliwoici przylegiych dzialek nie ma motliwoici uealizowania tego 
postulatu, tak, teby dziaki zachowaiy status dzialek budowlanych poza tym deliberacje na tym 
odcinku wschodnim jest rohica poziom6w. Droga sklada siq z dw6ch dzialek, na odcinku 
pocqtkowym jest szersza i jedna jest dzialkq prywatnq a d ~ g a  gminnq, r6inica miqdzy dzialkami jest 
okolo 1.5 metra co uniemoiliwia budowq drogi. Projekt planu obejmuje teren zabudowy 
jednorodzinnej i dopuszcza uslugi nieuciqtliwe. Proponowane rozwiqzanie jest takie, i e  ul. Sadowa 
bqdzie drogq wewnqtrznq, nie bqdzie kategolyzowana jako droga publicma. Wskainiki parametrow 
zabudowy bqdq odpowiadaly wskainikom terenow przyleglych. Kierownik poinformowal, t e  do 
projektu planu nie zostaly zgloszone uwagi. 

Radny Krzysztof Zakolski poprosit o wyjainienie, podwojnej wlasnoici drogi, 

Kierownik J. Szymanski odpowiedzial, i e  czqiC drogi jest gminna i styka siq ona z dzialkq prywatnq, 
dzialki przedzielone sg murem oporowym. Mieszkancy posiadajqcy dzialki po stronie pdudniowej 
jetdi;) cqlciq prywatnq, a ci kt6rzy majq dzialki po stronie p6tnocnej ul. Sadowej jeidi;) po czqSci 
gminnej. 

Radny Slawomir Osiwala zapytal co zostato zmienione w stosunku do poprzedniego planu. 



Kierownik Szymahski odpowiedzial, Ze gl6wna zmiana dotyczy odcinka ul. Sadowej, spowoduje to 
p d e  wszystkim, te gmina nie bqizie rokila sobie prawa do terenkw, ktkre by@ zaznaczone jako 
poszerzenie, czyli wracajq tereny do motliwo4ci zabudowy. 

Glosowano w sorawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwaty w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
miasta Serock - obszar A3. 

Wvniki elosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJF SIF: 5, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECM: 4 

Wvniki imieme: 
ZA (6)  -- - ,-, 
Marek Bilikki, Teresa Krzyczkowska, Aneta Rogucka, Mariusz Rosinski, Wlodzimierz SkoSkiewicz, 
Wieslaw Winnicki 
WSTRZYMUJE S E  ( 5 )  
BoZena ~alinowska,~d~briela K s i e k ,  Slawomir Osiwala, Jaroslaw Krzysztof Pielach, Krzysztof 
Zakolski 
NIEOBECNI (4) 
Krzysztof Bonkowski, Slawomir Czenvihski, J6zef Lutomirski , Agnieszka Oktaba 

9. Zaopiniowanie projektu uchwdy w sprawie oceny aktualno4ci studium uwarunkowah i 
kiemnk6w zagospodarowania pnestnennego oraz miejscowych plan6w zagospodarowania 
pnestnennego miasta i gminy Serock. 

Tytulem wstqpu Kierownik Referatu GP Jakub Szymahski poinformowal, ie jest to pienvsza tego typu 
uchwala, ktkra zapewne b@zie podejmowana cyklicznie, raz na kadencje Rady, uchwala jest watna, 
poniewat zawiera wytycme co do dalszych mian  w planach, identyfikuje problemy znajdujqce siq w 
planach oraz w studium uwarunkowah oraz zawiera wytycme co do dalszego postepowania, ale 
jednoczeSnie nie pmqdza  o mianach. 
W tym miejscu Kierownik oddal glos zaproszonym goSciom. Pani Anna Rek przedstawila i om6wila 
szczeg6towo analizq aktualnoSci studium. 

Radny Slawomir Osiwata zapytal o art. 32 jak ma wyglqda6 koniecznoit opracowywania wieloletnich 
program6w spoqdzania tej analizy, oraz zapytal o uwalnianie teren6w zamkniqtych. Radny zapytal 
takte o zalqcmik nr 3 do uchwaly, gdyt na planie w Zegm zaznaczona jest Jednostka Wojskowa a 
mowa jest o terenach mieszkalnych. 

Pani Anna Rek odpowiedziala, te nie widziala pozwolenia na budowq i trudno odnieSC siq dlaczego 
jest taka funkcja tych teren6w. OdnoSnie uwalniania teren6w zamkniqtych Pani Anna Rek 
odpowiedziala, t e  nie ma teren6w dlatego trudno jej siq wypowiadah ale generalnie jest tak, Ze tereny 
uwalnianie nalet;l do Skarbu Pahstwa i one nie podlegajq komunalizacji, Skarb Pahshva uwalnia 
tereny i je sprzedaje, nastqpnie inwestor przychodzi do gminy, wtedy gmina rozpatruje czy 
pmznaczenie inwestora bdzie odpowiadalo i przygotowuje odpowiedni plan. Nastqpnie om6wiono 
sposoby harmonogramu oprawwania planu, Pan Rafal Kowalski wyjaSnil, Ze moha  nobib to 
dwojako, albo jako odqbna uchwah Rady, kt6ra potem bdzie aktualiwwana albo przedstawienie 
planu wedlug og6lnie przyjqtych zasad tworzenia planu, kt6ry zastosowano w gminie Semk.  

Radny Slawomir Osiwala powiedziat, te jego zdaniem tereny uwalniane powinny przechodziC z mocy 
prawa na wtasnoit samorqdu i dopier0 wtedy moha  byloby opracowywaC plan. 

Radny Krzysztof Zakolski zapytal czy w analizie motna uwzgl@niC atrakcyjnoSC terenbw poza 
Serockiem. 

Pani Anna Rek odpowiedziala, Ze wstalo to uwzgl@nione i wynik calej analizy jest jak najbardziej 
POzytywnY. 



Burmistrz Artur Borkowski podsumowal, k analiza aktualnoici to w h y  dokument. Ksztakowanie 
plan6w na pewno niesie ze sobq konsekwencje ekonomiczne dla samomdu i nviqkszenie 
SwiadomoSci jest atutem przy kakdej zmianie planu, po analizie m o k  bdzie inne spojrzenie na 
wnioski odrolnienia kolejnych tren6w czy wnioski na temat infrastruktury. 

Pnewodnicqcy Rady Mariusz Rosidski powiedzial, k mimo tylu wydanych pozwoleri na budowq nie 
wida6 aby pnybylo mieszkahcbw, w iloSci piaconych podatk6w. 

Pan Rafal Kowalski odpowiedzial,& jego zdaniem wina let w ustawie o podatkach, zabudowa 
letniskowa jest duto wytej opodatkowana nit zabudowa mieszkaniowa, s$d duto wiqcej wydanych 
pozwoleri na zabudowq mieszkaniowq nit letniskowt). 

Glosowano w sorawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie oceny aktualnoici studium uwarunkowah i kierunk6w 
zagospodarowania pneshzennego oraz miejswwych plan6w zagospodarowania przestrzennego 
miasta i gminy Serock. 

Wvniki elosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJl$ S F :  1, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wvniki imieme: 
ZA (10) 
Marek Bilidski, Bokna Kalinowska, Teresa Knyczkowska, Gabriela Ksimk, Slawomir Osiwala, 
Jaroslaw Knysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosidski, Wieslaw Winnicki, Krzysztof 
Zakolski 
WSTRZYMU* S@ (I) 
Wlodzimierz SkoSkiewicz 
NIEOBECNI (4) 
Krzysaof Botikowski, Sawomir Czewidski, J6zef Lutomirski , Agnieszka Oktaba 

10. Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie zmiany uchwaly w sprawie Planu Rozwoju 
Lokalnego Gminy Miasto i Gmina Serock na lata 2015-2020. 

Projekt uchwaly przedstawil Kierownik Referatu GP Jakub Szymariski. Zmiana Planu Ronvoju 
Lokalnego w zakresie rozdziaiu dotycqcego planowanych projekt6w i zadd inwestycyjnych na lata 
20 15-2020 wynika z pohzeby uzupehienia wymienionych tam przedsiqwzig, o dodatkowe 
inwestycje, przewidywane do realizacji w latach 20 19 - 2020. Kierownik om6wik planowane projekty 
i zadania inwestycyjne na lata 2019-2020, kt6re q zalqcmikiem do uchwaly. 

Radny S. Osiwala zapytal o rozbudowq kanalizacji sanitarnej w Serocku i zwr6cil uwage it w punkcie 
6 powinno by6 zaplanowane przedsiewziqcie do 2020 roku, a jeJli bdzie potneba to p 6 ~ i e j  termin 
motna przedtuity6. 

Kierownik J. Szymadski odpowiedzial, te mogloby to skomplikowab realizacje tego celu, jeSli uda siq 
otrzyma6 dofmansowanie, jeSli chcdzi o punkt 6 to date trzeba zmienit jeili inwestycja jest 
w realizacji. 

Przewodnicqcy Rady M. Rosidski z a u w q t  nieicisloit w zalqcmiku w punkcie 18- monM 
klimatyzacji sali widowiskowej CKiCz, dokumentacja technicma w hakcie oprawwania, 
Przewodnicqcy powiedzial, ke ta inwestycja jest jut dawno zrealizowana. 

Burmistrz A. Borkowski wyjdnil, ke na moment kiedy robiony byl plan, dokumentacja bylaw trakcie 
opracowywania. Intencja byla taka aby wprowadzib nowe zadania do dokumentu jut istniejqcego. Nie 
ma takiej intencji aby teraz wszystko aktualizowa6. 

GIosowano w sorawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie zmiany uchwaly w sprawie Planu Rozwoju Lokalnego 
Gminy Miasto i Gmina Serock na lata 2015-2020. 



Wvniki elosowania 
ZA: I I, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJF SIC: 0, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wvniki imienne: 
ZA (I I) 
Marek Bilihski, Bokena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska Gabriela KsiqAyk, Slawomir Osiwala, 
Jaroslaw Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiriski, Wlodzimierz SkoSkiewicz, Wieslaw 
Winnicki, Krzysztof Zakolski 
NIEOBECNI (4) 
Krzysaof Bonkowski, Slawomir Czerwinski, Jozef Lutomirski , Agnieszka Oktaba 

11. Zaopiniowanie projektu uchwaty w sprawie nabycia dzialki n r  44514 z obrqbu t acha ,  
gm. Serock. 

Projekt uchwaty przedstawil Kierownik Referatu GP Jakub Szymanski. WyjaSnil, ie do Burmistrza 
wplynql wniosek wlaScicieli dzialki nr 44514 o powiemhni 0,0038 ha, pdozonej w obrqbie tacha, 
o nieodplatne przekazanie jej na rzecz gminy. Przedmiotowa dzialka, zgodnie z miejscowym planem 
zagospodarowania przeshzennego gminy Serock - sekcja H, pdotona jest na terenie przeznaczonym 
pod drogi publiczne i stanowi poszerzenie drogi gminnej nr 180435W, ul. LeSnej. 

Glosowano w snrawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie nabycia dzialki nr 44514 z obrqbu tacha, gm. Serock.. 

Wvniki elosowania 
ZA: I 1 ,  PRZECIW: 0, WSTRZYMUJe SIe: 0, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wvniki imienne: 
ZA (1 1) 
Marek Bilinski, Bokena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, Gabriela Ksiqzyk, Slawomir Osiwala, 
Jaroslaw Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosinski, Wlodzimierz SkoSkiewicz, Wieslaw 
Winnicki, Krzysaof Zakolski 
NIEOBECNI (4) 
Krzysaof Bonkowski, Slawomir Czerwiriski, Jozef Lutomirski , Agnieszka Oktaba 

12. Zaopiniowanie projektu uchwaty w sprawie nadania drodze polokonej we wsi Borowa G6ra 
nazwy. 

Projekt uchwaly przedstawil Kierownik Referatu GP Jakub Szymanski. Droga stanowi wtasnoSC os6b 
prywatnych, droga lqczy ul. Dhgq z ul. Nasielskq. Powstaje tam osiedle domow jednorodzinnych. 
Wlaiciciele postuluj* nadanie drodze jednej kilku nazw, zaproponowali nazwy, ul. Pastelowa, 
ul. Jagodowa, ul. Anyikowa, ul. Nowa, ale proszq o mokliwoSC nadania nazwy ul. Pastelowa. 

Radny K. Zakolski zaproponowal aby nazwaC tq ulicq zgodnie z proSbq wlaScicieli ul. Pastelowq. 

Glosowano w snrawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie nadania drodze polotonej we wsi Borowa Gora nazwy: 
ul. Pastelowa. 

Wvniki elosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJF SIF: 0, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wvniki imienne: 
ZA(11) 
~ a i k  13ilihski, Botena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, Gabriela Ksi;)iyk, Shwomir Osiwala, 
Jarosiaw Knysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosinski, Wlodzimierz SkoSkiewicz, Wieslaw 
Winnicki, ~ G s z t o f  Zakolski 
NIEOBECNI (4) 



Krzysztof Bonkowski, Slawomir Czenvihski, J6zef Lutomirski , Agnieszka Oktaba 

13. Zaopiniowanie projektu uchwaty w sprawie nadania drodze poloionej we wsi Dosin nazwy 
ul. Sqsiedzka. 

Projekt uchwaty przedstawil Kierownik Referatu GP Jakub Szymanski. Wnioskiem z dnia 
07.12.2018r. wsp6hvlaSciciele drogi wewnetrznej pdoionej w miejscowoSci Dosin, oznaczonej w 
ewidencji grunt6wjako dzialki nr 2514 i nr 25/10, mr6cili siq z prokbg o nadanie jej nazwy ul. 
Sqsiedzka. 

Wiceprzewodnicz;)cy Rady M.Bilinski zapytal jakiej szerokokci jest ta droga oraz czy jest na koncu 
miejsce do zawracania. 

Kierownik Referatu GP Jakub Szymanski odpowiedzial, ie droga ma 10 metr6w oraz, i e  da sic tam 
zawrocit. 

Glosowano w s ~ r a w i e :  
Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie nadania drodze pdotmnej we wsi Dosin n a y  
ul. Sqsiedzka. 

Wvniki elosowania 
ZA: I I, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIE: 0, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wvniki imienne: 
ZA ( I  I) 
Marek Bilinski, Boiena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, Gabriela Ksii)tyk, Slawomir Osiwala, 
Jaroslaw Krzysaof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosinski, Wlodzimierz Skokkiewicz, Wieslaw 
Winnicki, Krzysztof Zakolski 
NIEOBECNI (4) 
Krzysztof Bonkowski, Slawomir Czenvinski, Jozef Lutomirski , Agnieszka Oktaba 

14. Zaopiniowanie projektu ucbwaly w sprawie skargi na dzialalnoif Kierownika OSrodka 
Pomocy Spolecznej w Serocku. 

Sekretarz Rafal Karpihski przedstawil trek6 skargi oraz odczytal uzasadnienie, w kt6rym stwierdzono, 
i e  po zapoznaniu sie z aoaliq skargi Komisja Skarg Wnioskow i Petycji uznala zarzuty za 
bezzasadne. 

Glosowano w s ~ r a w i e :  
Zaopiniowanie projektu uchwaty w sprawie skargi na dzialalnoit Kierownika OSrodka Pomocy 
Spolecznej w Serocku. 

Wvniki elosowania 
ZA: I I ,  PRZECIW: 0, WSTRZYMUq SIF: 0, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wvniki imienne: 
ZA (I I) 
~ a r e k  ~ilitiski, Boiena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, Gabriela K s i m k ,  Slawomir Osiwala, 
Jaroslaw Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosihski, Wlodzimierz SkoSkiewicz, Wieslaw 
Winnicki, ~ G s z t o f  ~ako lsk i  

- 

NIEOBECNI(4) 
Krzysztof Bonkowski, Slawomir Czenvinski, J6zef Lutomirski , Agnieszka Oktaba 

15. Zaopiniowanie projektu uchwaty w sprawie udzielania odpowiedzi na wniosek dotycqcy 
sposobu naliczenia oraz wysokoici stawki oplaty za odpady zbierane selektywnie. 

Sekretarz Rafal Karpinski przedstawil trek6 wniosku oraz odczytal uzasadnienie, w kt6rym 
stwierdzono, i e  po zapoznaniu siq z analiq wniosku Komisja Skarg Wnioskow i Petycji stwierdzila, 



2e podjqta uchwala obowipje  na terenie cdej gminy i dotyczy wszystkich niemchomoSci 
wykorzystywanych na cele rekreacyjno-wypoczynkowe, jednak biorgc pod uwagq zawarte we 
wniosku opisane okolicmoSci sugemjgce o trudnej sytuacji materialnej i bytowej wnioskujqcych, 
Komisja zarekomendowala rozwatenie indywidualnego rozpatrzenia sprawy oraz m a c a  uwagq na 
koniecznoSC indywidualnej odpowiedzi. 

Glosowano w sorawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwaty w sprawie udzielania odpowiedzi na wniosek dotycqcy sposobu 
naliczenia oraz wysokoSci stawki optaty za odpady zbierane selektywnie. 

Wvniki elosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SE:  0, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wvniki imienne: 
ZA 191 
~ o & n *  Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, Gabriela Ksiwk, Slawomir Osiwala, Jarodaw Krzysztof 
Pielach, Aneta Rormcka. Mariusz Rosihski. Wieslaw Winnicki. M s a o f  Zakolski - 
N I E o ~ N I  (6) 
Marek Bilifski, Krzysztof Bohkowski, Slawomir Czenvifiski, J6zef Lutomirski , Agnieszka Oktaba, 
Wlodzimierz SkoSkiewicz 

16. Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie pny jp i a  protokolu Komisji Rewizyjnej 
z kontroli problemowej w Referacie Administracyjno-Gospodarczym. 

Przewodnicqcy Komisji odczytal protok6l z kontroli w zakresie kontroli problemowej w Referacie 
Administracyjno-Gospodarczym. 

Przewodnicqcy Rady M. Rositiski zglosil, ie w protokole w kwestii dot. lokalnej komunikacji jest 
zapis, 2e byla umowa na 2 miesigce ale nie ma z kim. 

Przewodnicqcy Komisji S. Osiwala odpowiedzial, te kontrola obejmuje rok 2018 a nastqpna umowa 
byla podpisana w 2019, jeSli bqdzie taka wola aby skontrolowaC rok 2019 to Komisja Rewizyjna 
przeprowadzi kontrolq. 

Glosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie przyjvia protokdu Komisji Rewizyjnej z kontroli 
problemowej w Referacie Administracyjno-Gospodarczym. 

Wvnild elosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIE;: 0, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wvniki imieme: 
ZA (9) 
Boiena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, Gabriela K s i e k ,  Slawomir Osiwala, Jaroslaw Knysztof 
Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiriski, Wieslaw Winnicki, Krzysztof Zakolski 
NIEOBECNI (6) 
Marek Bilifiski, Krzysztof Borikowski, Slawomir Czenvihski, J6zef Lutomirski , Agnieszka Oktaba, 
Wlodzimierz SkoSkiewicz 

17. Zaopiniowanie projektu uchwaty w sprawie utwomnia jednoosobowej sp6lki z ograniczonq 
od~owiedzialndcia Miasta i Gminy Serock pod firma ....... sp6lka z ograniuona 

Burmisbz Artur Borkowski powiedzial 2e projekt uchwaly jest pewnego rodzaju upowaknieniem do 
powdania spMki, ale dopiero wpisanie jej do rejestru W z i e  pocqtkiem jej funkcjonowania. 
Burmisbz poprosil aby wsp6lnie zastanowiC siq nad nazwg sp6iki, oraz 2e minimalna wysokoSC 
kapitalu o k t 6 q  W z i e  proSba to 200 tys. zl. co pozwoliioby sp6lce funkcjonowab przez rok, kapital 
300 tys. zl ponvolilby na funkcjonowanie nie zwiqkszajgc kapitah w roku przyszlym. 



Sekretarz R. Karpinski dodal, t e  zapadla decyzja o budowie Centrum Sportu i t najlepszr) fomq 
organizacyjno-prawnq wedhg wszystkich analiz bqdzie sp6tka prawa handlowego. Sp6lka utworzona 
przez gminq nie mote dzialaC poza swoim obszarem. Sekretarz przedstawil r6wniet opiniq prawn* 
oraz opiniq finansowq na temat utworzenia spblki. 

Radny Slawomir Osiwala zapytal ile lydzie tnvala kadencja zarqdu oraz co bqdzie z istniejqcym 
OSrodkiem Sportu, czy sp6lka przejmie jego zadania. 

Sekretarz R. Karpinski odpowiedzial, te kadencja rady nadzorczej i z a q d u  bqdzie trwala r6wnolegle 
czyli 3 lata, co do OSrodka Sportu, spblka handlowa bqdzie sp6lkq o charakterze celowym i ona 
zajmie siq jednym zadaniem, kt6re ma zrealizowaC, jeSli bqdzie potrzeba zmiany to bqdzie to robione 
w trakcie. Burmistrz powiedzial, ie zadaniem spblki lydzie Centrum Sportu poprzez projekt, 
przygotowanie decyzji na ponvolenie na budowq, wylonienie potencjalnego wykonawcy, 
pnygotowanie terenu, ale te i  przejqcie podejmowania decyzji i zawierania um6w. 

Nastqpnie dyskutowano o nazwie sp6tki, padlo kilkandcie propozycji, ostatecznie zdecydowano, ie 
do sesji po wsp6lnych uzgodnieniach i konsultacjach zostanie nanva wybrana. 

Glosowano w s ~ r a w i e :  
Zaopiniowanie projektu uchwaty w sprawie utworzenia jednoosobowej sp6tki z ograniczonq 
odpowiedzialnoicir) Miasta i Gminy Serock pod firm4 ....... spblka z ograniczonq odpowiedzialnoicir).. 

Wvniki elosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJC SIC: 1, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wvniki imienne: 
ZA (8) 
Botena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, Gabriela Ksiqtyk, Slawomir Osiwala, Jaroslaw Krzysztof 
Pielach, Mariusz Rosinski, Wieslaw Winnicki, Krzysztof Zakolski 
WSTRZYMUJF SIF (1) 
Aneta Rogucka 
NIEOBECNI (6) 
Marek Bili~iski, Krzysztof Bonkowski, Slawomir Czerwinski, J6zef Lutomirski , Agnieszka Oktaba, 
Wlodzimierz SkoSkiewicz 

18. Zaopiniowanie projektu uchwaiy w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta i Gminy Serock na lata 2019 - 2034. 

Projekty uchwal przedstawila Skarbnik Miasta i Gminy Serock Pani Monika Ordak. poinformowala 
o nviqkszeniu dochod6w o kwotq 507.339,83 zl na te Srodki sklada siq m.in. 165.000 zl w zwiqzku 
z uzyskaniem dotacji ze Srodkow budtetu wojew6dztwa mazowieckiego na zadanie pn. ,,Modemizacja 
drogi gminnej nr 18043 l W ul. Arciechowskiej w m. Cupel - odcinek od km 0+18 do km 0+600 (etap 
I)". Kwota 200.000 zl z tytuh wptyw6w z oplat planistycznej i adiacenckiej, z uwagi na wiqksq nit 
planowano liczly postqpowah wynikajqcych ze zbycia lub podzial6w nieruchomoki. Kwota 
91.738,24 zl w zwiqzku z wptatr) naliczonej katy dotycqcej nieterminowego wykonania prac p n y  
inwestycji pn. ,,Budowa ul. Dhgiej w Stasim Lesie" nalownej na wykonawcq. 25.750,85 zl w 
zwiqzku z otrzymanq dotacjq z Wojew6dztwa Mazowieckiego z przeznaczeniem na zwrot koszt6w 
realizacji d w k h  projekt6w pn.: ,,Udzial w Targach Turystycznych Wypoczynek 201 9 Torunski 
Festiwal Smak6w" - kwota dotacji 8.204,15 zl i ,,Produkty pszczele mozliwokiq ronvoju obszarow 
wiejskich gminy Serock" - kwota dotacji 17.546,70 zl. Pani Skarbnik poinformowala r6wniei o 
zwiqkszeniu wydatkow o kwote 1.589.174,43 zl. Wydatki zwiqksza siq m.in. o kwotq 30.000 d z 
przeznaczeniem na zakup specjalistycznej odziety i sprqtu dla jednostki OSP Stanislawowo, o kwotq 
16.000 zl z przeznaczeniem na oplaty za pobyt dzieci z gminy Serock w rodzinach zastqpczych, 
w nviqzku z podwyzkami Swiadczen dla rodzicow zstqpczych, o kwotq 12.000 zt z przeznaczeniem 
na optaty za pobyt dzieci z gminy Serock w Domach Dziecka w zwiqzku ze skierowaniem kolejnych 
dzieci, o kwotq 90.000 zl z przeznaczeniem na pokrycie wykszych nit  planowano kosa6w koszenia 
teren6w zielonych, w m i e u  ze zwiqkszonq czqstotliwoSciq koszenia, o kwotq 40.000 zl na remont 
instalacji wodociqgowej w Szkole Podstawowej w Serocku. Ponadto nviqksza siq plan wydatk6w w 



celu zabezpieczenia Srodk6w na wnost zatrudnienia zwicpnego z otwarciem od IX 2019 
dodatkowego oddziah przedszkolnego, regulacjq wynagrodzeh oraz oplacenie skladek na 
ubezpieczenie spdeczne i Fundusz Pracy. Zwiqksza siq t a k e  plan o kwotq 72.500 zl dla Centrum 
Kultury i Czytelnictwa na realizacjq zadafi statutowych i organizacjq plenerowych imprez gminnych 
oraz o kwotq 8.200 zl dla Komendy Powiatowej Policji w Legionowie z pneznaczeniem dla 
Komisariatu Policji w Serocku na pokrycie kosa6w funkcjonariuszy s h t b  ponadnormatywnych na 
terenie gminy Serock. Zmiany te spowodujq zwiqkszenie deficytu o kwotq prawe 1.081.834,6 zl. 

Przewodnicqcy Rady Mariusz Rosihski zapytal o informacjq dotycqcq zatrudnienia administratora 
sieci informatycznej wjednej ze szk64, jak wysokie sq regulacje plac dla urqdnik6w i pmcownik6w 
OSiR 

Skarbnik Monika Ordak poinformowala, te odnoinie zatrudnienia administratora sieci informatycznej 
w jednej ze szkbl odpowie na to pytanie do sesji. 
Burmistrz A. Borkowski wyjainil, te dla urzqdu nie przewiduje siq w tym roku regulacji plac, jest 
wnost wydatk6w, poniewat budtet nie przewidywal wzrostu zatrudnienia dodatkowych o d b  po 
st&, jeSli chodzi o OSiR to jest zwiqkszenie na regulacjq plac dla pojedynczych odb.  

Glosowano w sorawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwafy w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
i Gminy Serock na lata 2019 - 2034. 

Wvniki nlosownnia 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMU* S F :  0, BRAK GLOSU: 0, NJEOBECNI: 6 

Wvniki imienne: 
ZA (9) 
Botena Kalinowska, Teresa Knyczkowska, Gabriela Ksi&k, Slawomir Osiwala, Jaroslaw Krzysztof 
Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiriski, Wieslaw Winnicki, Krzysztof Zakolski 
NIEOBECNI (6) 
Marek BiliAski, Knysztof Borikowski, Slawomir Czerwinski, J6zef Lutominki , Agnieszka Oktaba, 
Wlodzimierz SkoSkiewicz 

19. Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie wprowadmnia zmian w budkcie Miasta i 
Gminy Seroek w 2019 roku. 

Glosowano w sorawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwaty w sprawie wprowadzenia zmian w budtecie Miasta i Gminy Serock 
w 2019 roku. 

Wvniki ~losowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE S F :  0, BRAK GtOSU: 0, NlEOBECNI: 6 

Wvniki imienne: 
ZA (9) 
Botena Kalinowska, Teresa Knyczkowska, Gabriela K s i e k ,  Slawomir Osiwala, Jaroslaw Krzysztof 
Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiriski, Wieslaw Winnicki, Krzysztof Zakolski 
NEOBECNI (6) 
Marek Bilhiski, Krzysztof Bohkowski, Slawomir Czerwinski, J6zef Lutomirski , Agnieszka Oktaba, 
Wlodzimierz Skoikiewicz 

20. Sprawy r6Zne. 

Radny S. Osiwala zapytal czy podczas zakoficzenia roku szkolnego pnewidywane sq ceremonie 
uroczystego potegnania likwidowanych gimnazj6w. 

Bunnistrz A. Borkowski powiedzial te nie bylo ustalane w na poziomie centtalnym co poszczeg6lne 
szkdy maja robi6 ze sztandarami, ale jest to do ustalenia i Burmistrz dowie siq. 



Radny S. Osiwala powiedzial, te zblita sie Swiqto Policji i chciaiby aby rozwakyC uhonomwanie 
• medalem za zaslugi kom. Z. Pmsinowskiego, lub jeSli teraz jest za p6mo to przy najblitszej 

nadarzajqcej okazji. 

Burmistrz A. Borkowski odpowiedzial, te ma dlu o Komendanta, ale nie na tyle aby oceniC jego 
praq od strony merytorycznej, jednakk podczas wieta Policji zostanie wqczona w imieniu gminy 
Komendantowi nagroda pieniqtna. 

t 
Radny Knysaof Zakolski zapytal czy zostat wyloniony wykonawca na remont ul. Arciechowskiej 
w Cuplu. 

Burmistrz A. Borkowski odpowiedzial, te wykonawca kt6ry mial najnitsq oferte zostal wykluczony, 
poniewa2 byl to wykonawca, kt6ry Swiadczyl ustugi w Stasim Lesie przy pmbudowie ul. Dlugiej, 
w mi@u z tym zostanie podpisana umowa z drugim wykonawq. 

Przewodnicqcy Rady M. Rosiliski zgiosil, te w d u 2  drogi 61 na wysokoSci Stasiego Lasu jest bardzo 
wysoka trawa oraz poprosif aby d o b m  zagospodarowaC s p q t ,  kt6ry teraz sluky do projektu Kluby 
Kluczowych Kompetencji, poprzez utworzenie pracowni komputerowych. 

Radna A. Rogucka zglosila, te w pasie drogowym, droga za dzialkq za hydroforniq w Jachrance, jest 
za duio roSlinnoSci i utrudnia ona obserwacje drogi. 

21. Zakohnenie posiedzenia. 

W zwi@u z wyczerpaniem pomdku obrad Pmwodnicqcy Rady Mariusz Rosihski zakonczyl 
wsp6lne posiedzenie stalych Komisji Rady Miejskiej. 

Pmygotowala: Paulina KopeC 


